
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-09-16, § 7 

 

 Tid: 16 september 2008 kl 16.30 – 16.50 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 september 2008 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Milly Namiro Darlson (s) tjänstgörande  

Margareta Stavling (s) 

Kajsa Stenfelt (v) tjänstgörande  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

*** 

Ordföranden Ulla Hamilton (m) inledde sammanträdet med att hälsa alla välkomna. En 

kort presentationsrunda hölls. Vice ordförande Jan Valeskog (s) hälsade därefter 

ordföranden Ulla Hamilton välkommen till trafik och renhållningsnämnden. 

 



  

 § 7 

Trafikfrågor inom Farsta stadsdelsnämndsområde 

Dnr T2008-410-01684 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt förslag från ordföranden Ulla 

Hamilton m fl (m): 

 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Trafiksäkerhetsarbetet ska koncentreras kring övergångsställen och särskilt 

utsatta platser såsom skolor och andra platser där barn befinner sig. Nämnden 

anser att kontoret ska arbeta vidare med nämnda gator utifrån de angivna 

förutsättningarna i den kommande budgeten.  

 

Vidare anser nämnden att kontoret ska återkomma till nämnden med förslag på 

ytterligare parkeringsplatser vid Sköndalshallen i samband med 

parkeringsstrategin.  

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 4 augusti 2008. I 

tjänsteutlåtandet föreslogs följande: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar kontorets utlåtande som svar på 

 skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m) ställde sig bakom ett eget förslag till beslut. 

(se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och 

tjänstgörande ersättaren Kajsa Stenfelt (v) ställde sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt förslag från Ulla Hamilton m fl (m). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och 

tjänstgörande ersättaren Kajsa Stenfelt (v) med hänvisning till förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och 

tjänstgörande ersättaren Kajsa Stenfelt (v) enligt följande: 

 

Det finns skäl att betona att ett arbete bedrivits på kontoret som har stor betydelse 



  

för den aktuella frågan, nämligen arbetet med ”säker huvudgata” och som 

skrotades av den borgerliga majoriteten efter senaste majoritetsskiftet. Sedan dess 

skjuter man dessa frågor framför sig med hänvisning till ett kommande 

trafiksäkerhetsprogram. Detta trots att det tidigare trafiksäkerhetsprogrammet 

skapar utrymme för trafiksäkerhetsarbete på huvudgatorna, och trots att särskilda 

studier av redan finns som underlag för åtgärder. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


